

MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINAUX**MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINAUX****Dose Size:** 1 stick pack (0.2 oz/5g) [makes 8 fl oz (240 ml) prepared]**Dose :** Dose : 1 bâtonnet (0,2 oz/5g) [permet de préparer 8 oz liq (240 ml)]**Doses Per Container:** 14**Doses par contenant:** 14**Amt Per Serving / Quantité par portion**

Malabar tamarind 6:1 extract (Garcinia cambogia fruit rind; 50% Hydroxycitric acid) / Extrait de tamarin de Malabar 6: 1 (écorce de Garcinia cambogia, 50% d'acide hydroxycitrique)	2,333 g
Taurine	500 mg
Green coffee bean 4:1 extract (Coffea canephora seed; 50% chlorogenic acid) / Extrait de café vert fruit (Coffea canephora P.)	200 mg
Caffeine / Caféine	120 mg
Biotin / Biotine	600 mcg
Inositol	30 mg
Chromium (Chromium (III) citrate) / Chrome (citrate de chrome (III))	200 mcg
Thiamine (Thiamine hydrochloride) / Thiamine (chlorhydrate de thiamine)	1.5 mg

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: NATURAL AND ARTIFICIAL FLAVOUR, LEMON JUICE, SUCRALOSE, CITRIC ACID, DICALCIUM PHOSPHATE.**Formulated/manufactured exclusively for / Formulé/Fabriqué exclusivement pour:**
AdvoCare International, LP, Plano, TX 75074, USA / É.U.

www.advocare.com

Imported by / Importé par:

AdvoCare Health & Wellness Canada Ltd.

Mississauga, Ontario L5N 1W3

Questions? Call / Des questions ? Composez le 1-800-542-4800**RECOMMENDED DOSE (ADULTS):**

- Could be a complement to a healthy lifestyle that incorporates a calorie-reduced diet and regular physical activity for individuals involved in a weight management program.
- Could help to temporarily increase satiety/feeling of fullness.
- Helps in energy production.

Directions For Use (Adults):

Blend, shake or stir contents of one stick pack into 8 fluid ounces of water or the beverage of your choice. May adjust amount of water to suit taste. For maximum effect, consume the contents of two stick packs daily. Consume one serving 30-45 minutes before breakfast. Consume the second serving approximately 2 hours after lunch, preferably mid-afternoon.

Risk information:

If you are pregnant, do not use this product. Consult a health care practitioner prior to use if you are breastfeeding, have high blood pressure, glaucoma, and/or detrusor instability (overactive bladder syndrome), are taking lithium, or for use beyond 12 weeks. Consumption with natural health products (e.g. bitter orange extract, synephrine, octopamine, ephedra), other drugs (e.g. ephedrine) which increase blood pressure or with other caffeine-containing products (e.g. medications, coffee, tea, colas, cocoa, guarana, maté) is not recommended. This product is not intended as a substitute for sleep. Hypersensitivity/allergy is known to occur, in which case, discontinue use.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.**Store product away from excessive heat, light and humidity.****INGRÉDIENTS NON MÉDICINAUX :** ARÔME NATUREL ET ARTIFICIEL, JUS DE CITRON, SUCRALOSE, ACIDE CITRIQUE, PHOSPHATE DICALCIQUE.**DOSE RECOMMANDÉE (ADULTES) :**

- Peut être un complément à un mode de vie sain qui comprend un régime hypocalorique et une activité physique régulière pour les personnes participant à un programme de gestion du poids.
- Peut aider à augmenter temporairement la satiété / sentiment de plénitude.
- Aide à la production d'énergie.

DOSE RECOMMANDÉE (ADULTES) :

Mélanger, agiter ou remuer le contenu d'un bâtonnet dans 8 onces liquides (240 ml) d'eau ou de la boisson de votre choix. Peut ajuster la quantité d'eau pour convenir au goût. Consommer 1 bâtonnet 2 fois par jour. Consommez une portion 30 à 45 minutes avant le petit déjeuner. Consommer la deuxième portion, environ 2 heures après le déjeuner, de préférence en milieu d'après-midi.

PRÉCAUTIONS ET MISES EN GARDE :

Si vous êtes enceinte, n'utilisez pas ce produit. Consulter un praticien de soins de santé avant l'utilisation si vous allaitez, si vous souffrez d'hypertension, de glaucome et / ou d'instabilité du détroeur (syndrome de la vessie hyperactive), si vous prenez du lithium ou si vous l'utilisez au-delà de 12 semaines. Consommation avec des produits de santé naturels (ex.: Extrait d'orange amère, synéphrine, octopamine, éphédra), d'autres médicaments (éphédrine) qui augmentent la tension artérielle ou avec d'autres produits contenant de la caféine (par exemple: médicaments, café, thé, cola, cacao, guarana, maté) n'est pas recommandé. Ce produit n'est pas destiné à remplacer le sommeil. L'hypersensibilité / allergie est connue pour se produire, dans ce cas, discontinuez l'utilisation.

TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS.**Conserver le produit à l'abri de la chaleur excessive, de la lumière et de l'humidité.**